
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére
kérdés
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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Balog Zoltán emberi erőforrások miniszternek

„Mikor teszik végre tisztába a dolgokat? ”

címmel .

2017 októberében bejelentették, hogy 9,3 milliárd forintot kívánnak költeni a z
Egyesített Szent János Kórház részlegeinek felújítására és fejlesztésére. Ezzel szemben azonban
a napokban nyilvánosságot látott egy, a Budai Gyermekkórház várótermében kifüggesztet t
hirdetmény, mely arra kéri a szülőket: adományozzanak egy jó állapotú pelenkázót a kórház
ambulanciájának, mert az intézményben csak egy darab van, és kevés a hely a babá k
öltöztetéséhez ; a bútordarab egyébként viszonylag olcsón, akár 10—20 ezer forintért i s
beszerezhető lenne.

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel kérdezem, hogy

Elkezdődtek-e a beruházások, és ha igen milyen részlegek kerültek eddig felújításra ?
Milyen informatikai és orvostechnikai eszközök kerültek eddig beszerzésre és milye n
összegben?
A Budai Gyermekkórház felújítása és fejlesztése elkezd ődött-e, ha nem akkor mikorra
van ütemezve ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2018 . március
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